
NGFs fagseminar Gartner 2021 
ble arrangert 26. – 27. oktober. 
Det var et godt arrangement 
der næringen fram mot 2035 
var den røde tråden. 

Næringen fikk skryt for pandemi- 
handteringen. Næringen fikk 
beskjed om at den er god på 
bærekraft, men at den selv må 
sørge for å sette standarden for 
bærekraft videre og at vi ikke 
kommer videre hvis ikke lønn-
somheten er der. Næringen fikk 
beskjed om at den må sørge for at nordmenn kan spise mest mulig produsert på norske 
ressurser, at frukt og grønt er helsemessig forebyggende osv. osv. Hva lærte jeg (Morten 
i GPS)? Jo, at styringsgruppene i GPS har en enormt viktig jobb å gjøre (kanskje viktigere 
enn på svært mange år) for å sikre økonomien til norske produsenter. Vi må stå på, være 
«på» og i forkant, vi kommer ikke til å få noe gratis. Spalten illustreres denne gangen 
med noen av produsentene vi møtte på NGFs seminar.
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